
 
 

Verslag bestuursvergadering Jumelagecomité Middelkerke – dd. 

28/11/2024 

De vergadering vindt plaats om 20.00u. in De Oude Post (Joseph Casselaan 1 - Middelkerke) 

Aanwezig: 

Arsène Henon – voorzitter, Anne-Laure Proot – secretaris, Geert Werbrouck – penningmeester, 
Danny Deschagt, André Levecque, Eddy Durnez, Wim Landuyt, Annie Standaert. 

 

Verontschuldigd: 

Tom Dedecker – schepen van Toerisme Freddy Deschacht – ondervoorzitter, Eric Vandewalle, Vera 
Decock, Kristine Baeckelandt, Bjorn Slembrouck, Ingrid Vandenberghe, Daniëlla Drielinck, Maggie 
Wilkinson. 
 
 
Start van de vergadering: 20u07. 

1. Golden Point – voorstel nieuw jumelageproject 

Door Katrien ’T Kindt. 

➔ Katrien kon niet aanwezig zijn op deze vergadering. Ze zal een voorstel uitwerken en zal 
dan dit voorstel in een volgende vergadering komen voorleggen. 

 

2. Verslag vorige vergadering 26/09/2024 

goedgekeurd 

 

3. Financieel verslag (Geert) 

Stand van zaken: 

Fête de l’Europe in Epernay:  (zie bijlage 1, tabblad ‘Ep ME’) 

• Gebudgetteerd: € 200 inkomsten en  € 1.500 uitgaven 

• Reële bedragen: € 475,93 inkomsten en € 772,84 uitgaven 

Saldo: - € 296,91 

Er werd teveel aangekocht t.o.v. de opkomst.  

 

➔ Voorlopig eindsaldo: € 8.955,24 (zie bijlage 1, tabblad ‘2024’) 

Er werd dit jaar € 15.590 uitgegeven 

 

Kapstok komende jaren 

Zie bijlage 1, tabblad ‘To Be’ 

Enkele opmerkingen: 

• 2025 wordt vermoedelijk een duur jaar, gezien er een nieuw jumelagecomité moet 
gevormd worden.  



 
 

• Geert concludeert na zijn berekeningen dat de jaarlijkse gemeentelijke subsidie zal 
moeten opgetrokken worden naar € 12.500. 

De traditionele € 10.000 werkingssubsidie wordt in de 1e gemeenteraad van 2025 
opgenomen. Voor de verhoging van € 2.500 zal een extra motivatie nodig zijn. Anne-
Laure gaat na hoe het comité best te werk gaat om deze verhoging aan te vragen.  

 

4. Activiteiten: stand van zaken 

Tag der Deutschen Einheit bij André: evaluatie 

Proficiat aan André. Het was meer dan in orde. Alles was in het Duits thema: muziek, 
aperitief, wijn, charcuterie, schnitzel, schnaps, taart, … 

Het eten en drinken was heel lekker en de sfeer was heel gezellig. 

 

Marché Européen in Epernay: evaluatie (Geert) 

Het was de eerste maal dat dit apart georganiseerd werd. Vroeger was dit samen met 
Fête de la Bière. 

De opstelling was heel in orde. Het viel samen met een markt die daar plaatsvond. Alles 
was goed geregeld.  

MAAR: er werd blijkbaar niet veel promotie gemaakt voor het event. Er waren bijna geen 
bezoekers, alleen toevallige passanten en de standhouders zelf.   

Er werden wel hele goede contacten gelegd tussen de jumelagegemeenten onderling. 
Clevedon heeft duidelijk laten blijken dat ze de band met Middelkerke terug willen 
smeden.  

➔ In 2025 is er een jubileumviering tussen Clevedon en Ettlingen, in Clevedon. Er 
zal een groep lopen van Ettlingen naar Clevedon. Ze passeren Middelkerke en 
blijven hier overnachten. Geert stelt voor om er eens over na te denken wat wij 
dan kunnen doen op dat moment. Hij wil zeker deelnemen aan de viering tussen 
de beide gemeenten. Het is een ideaal moment om de band terug te versterken.  

2 nachten werden door Epernay betaald.  

Danny benadrukt dat we meer aanwezig moeten zijn op de activiteiten, vooral om 
contacten met de andere gemeenten te versterken.  

Geert is bovendien gecontacteerd door een dame vanuit Epernay die studenten naar 
Middelkerke wilt sturen ifv een Erasmusproject. Het is om te werken in een immokantoor. 
We vrezen dat zo’n project niet kan slagen gezien de immosector hier niet echt open staat 
om studenten te werk te stellen.  

 

➔ Geert is zeker bereid om volgend jaar opnieuw te gaan. Het was een heel positieve 
ervaring. 

 

Activiteiten in 2025 

o Vresse: (Vera: afwezig) 

▪ Kunsttentoonstelling: 29/03 tot 27/04/2025 – thema ‘tram’ 

• Vernissage op vr. 29/03 



 
 

• Voor de nieuwigheden: contact opnemen met Maison du 
Tourisme, Pauline Hauptman. 

• Nieuw reglement zie bijlage 2.  

▪ Fête de la Musique: 21/06/2025 

• Muziekband: Vresse vraagt ‘Headline’, maar is een onbekende 
groep en is niet uit Middelkerke. We zullen opnieuw The Cover 
Store vragen. 

• The Cover Store heeft dienst toerisme gecontacteerd met de 
vraag als zij mogen optreden.  

• Arsène neemt contact op met The Cover Store. 

• Het jumelagecomité zou graag hebben dat er eens een schepen 
meegaat. 

o Kolping/Mikaj: (Kristine: afwezig) 

▪ Viering 50j verbroedering: 12 – 15/09/2025 in Ettlingen 

Geert stelt voor om, mocht het de laatste uitwisseling zijn, iets te doen 
met het jumelagecomité, als afsluiter en bedanking. Dit wordt later verder 
besproken.  

 

5. Varia 

- Oproep nieuwe bestuursleden en kandidaatstelling: 

Arsène stelt voor dat er voorwaarden gesteld worden om bestuurslid te zijn van het 

comité.  

Enkele voorstellen van de groep zijn:  

o niet met 2 personen van hetzelfde gezin  

o geen volledige vereniging 

o het moeten mensen zijn die initiatief nemen 

o Geert stelt voor om niet met 20 te starten, omdat dit een té grote groep is. 

o Er moet een evenwicht zijn tussen ervaren personen en nieuwe mensen. 

Anne-Laure meldt dat het schepencollege beslist over de bestuursleden, maar dat het 

jumelagecomité wel kan adviseren. 

Anne-Laure stelt voor om in de 1e vergadering in 2025 een advies voor te leggen aan de 

nieuwe schepen.  

- Vastleggen data bestuursvergaderingen 2025: 

➔ 4e donderdag van de oneven maanden 

➔ 20u in De Oude Post 

o Do. 23/01/2025 

o Do. 27/03/2025: installatievergadering 

▪ Do 24/04/2025: PPT voorstelling met partners in De Branding.  

o Do. 22/05/2025 

o Do. 24/07/2025 

o Do. 25/09/2025 



 
 

o Do. 27/11/2025 

 

- Vastleggen datum Nieuwjaarsetentje bestuursleden 

Do. 6 febr.  

Locatie: Arsène kijkt voor locatie. Voorstellen: Silt Casino, Vita Krokodiel 

 

- Nog enkele mededelingen en vraagjes van Danny over de jumelagegemeenten: 

o vanaf april 2025 is er een nieuwe burgemeester van Rauschenberg: Alexandra 

Klusmann. 

o Wie is Els Bloes op de foto’s? 

o Carnaval in Rauschenberg 

 

- Voor elke jumelagegemeente heeft Danny een nieuwjaarskaartje voorzien.  

 

- Controle boekhouding 2024: Annie St. en Wim L.: 23/01/2025 om 19u, net voor de 

vergadering. 

 

6. Datum volgende vergadering 

Donderdag 23/01/2025 om 20u in De Oude Post 

 

 

Einde van de vergadering : 22u50 


